
Fra: Siril Therese Sylta 
Sendt: tirsdag 24. april 2018 10:32 
Til: 'Ole Petter Furuseth' 
Emne: SV: Vedr. SAK063/18 
 
Hei.  
 
E-posten din er ført i saka. Eventuelle private rettar om bygging av veg er privatrettsleg, og er i 
utgangspunktet ikkje relevant for byggesaka.  
 
Legg ved lenke til saksinnsyn og til den politiske saka som skal handsamast av Plan- og miljøutvalet i 
morgon.  
http://innsyn.sing.no/Lindas/innsyn/wfinnsyn.ashx?response=mote&moteid=1447& (sak 063/18) 
 
http://innsyn.sing.no/Lindas/innsyn/wfinnsyn.ashx?response=arkivsak_detaljer&arkivsakid=2017001
179& 
 
Møte i Plan- og miljøutvalet er offentlege, så du kan stille som tilhøyrar om du ønskjer det.  
 
Mvh 
Siril Therese Sylta| Einingsleiar Arealforvaltning 
 
E-post: siril.sylta@lindas.kommune.no | Telefon: +47 409 10 880 
Kundesenter: +47 56 37 50 00 | Heimeside: www.lindas.kommune.no  
 

 

 
 

Fra: Ole Petter Furuseth [mailto:opfuruseth@hotmail.com]  

Sendt: mandag 23. april 2018 21:12 

Til: Siril Therese Sylta 
Emne: Vedr. SAK063/18 

 

Hei! 
 
Jeg ble kontaktet av en av mine hyttenaboer som informerte meg om SAK063/18 som 
omhandler veirett, parkering m.m. Jeg forstår det slik at dette skal opp til vurdering allerede 
på onsdag denne uken. Jeg sitter på 113/1 (hovedbruket) og har veirett til sjøen her. Jeg har 
også rett til å bygge vei til min egen sjøparsell som da vil følge sjøveien ned til aktuell hytte 
som nå vil benytte denne veien, og videre ned til min egen parsell.  Da vannledningen ble 
lagt til Mongstad ble denne ilandført på min eiendom. Dette medførte at området her ble 
sprengt ut. Det ble i den forbindelse lagt opp steinmasser som i dag er som en vei helt ned til 
sjøkanten. Dette ble gjort på vår forespørsel. Det er få meter mellom dette området og 
sjøveien i dag. Jeg skulle ønske at jeg var varslet i denne saken da jeg føler dette også angår 
min eiendom og dens rettigheter. Jeg ønsker også å bli informert om det evt blir andre 
opplysninger i saken samt videre fremdrift. Jeg har ikke fått eller sett sakspapirer her, men 
ønsker å bli informert da dette vil få følger for vår eiendom og tilgang til sjøen. Dersom vi i 
fremtiden skal bygge vei til vår parsell må det være plass til å kunne svinge av den aktuelle 

http://innsyn.sing.no/Lindas/innsyn/wfinnsyn.ashx?response=mote&moteid=1447&
http://innsyn.sing.no/Lindas/innsyn/wfinnsyn.ashx?response=arkivsak_detaljer&arkivsakid=2017001179&
http://innsyn.sing.no/Lindas/innsyn/wfinnsyn.ashx?response=arkivsak_detaljer&arkivsakid=2017001179&
mailto:siril.sylta@lindas.kommune.no
http://www.lindas.kommune.no/
mailto:opfuruseth@hotmail.com


sjøveien og ned til min parsell. Jeg vet det har vært mange diskusjoner om eiendomsgrenser, 
rettigheter og byggevirksomhet i dette området. For meg er det viktig at ikke noe av dette 
blir til hinder for at vi andre skal kunne søke om tiltak i fremtiden pga av at området har blitt 
for lukket og utilgjengelig.  
Vennligst ta kontakt dersom det er spørsmål til denne mailen.  
 
Med vennlig hilsen Ole Petter Furuseth  
 
90016845 / opfuruseth@hotmail.com 
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